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Onderwerp ZW Bristol Team

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Sport

Portefeuiltehouder Van Ginderen

Roosendaal is een ambitieuze gemeente die op verschillende manieren zichzelf op de kaart

wil zetten. Nu hebben we sinds L977 zaalvoetbalvereniging BristolTeam in Roosendaal

actief. Een vereniging die met hun ambities aansluit bij de ambities in de gemeente

Roosendaal.

Thans komen zij met een herenteam uit in de eerste divisie, topsport in Roosendaal en

hebben ze thans ook een damesteam. Uit verschillende media komt naar voren dat er

komend seizoen door het Le herenteam niet meer in Roosendaal wordt gespeeld, maar dat

uit wordt geweken naar de Vijfsprong in Rucphen.

httos://www. intern ode. n l/reeio/roosendaa l/a lsemeen-n ie 59822/bristol-team-

verh u ist-n a a r-sportce ntru m-viifqQIA rìg:?rcç[I

http: //bristoltea m. n l/geen-ere-divisie-i n-de-roos/

Het beheer van de sporthal ln de Roos ligt in handen van Sportfondsen.

Hierover hebben we de volgende vragen:

L. Bent u op de hoogte gesteld van het vertrek van het l-" herenteam van ZW Bristol

Team uit Roosendaal?

2. Ligt de invulling van het verhuren van de zaal volledig in handen van Sportfondsen of
heeft u hier ook zeggenschap in?

3. lndien dit nog mogelijk is, gaat u nog een poging ondernemen om dit team voor

Roosendaal te behouden?
4. Mocht er voor komend seizoen niets meer mogelijk zijn, kunt u in de toekomst hierin

wel iets betekenen? Zo ja, wat gaat u hieraan doen?

Namens de VLP-fractie,

Gerard van Zalínge



Wll beantwoorden deze vragen als volgt:

L. Nee. De exploitant Optisport heeft wel de gemeente Roosendaal in kennis gesteld van
het besluit dat ZW BristolTeam niet op de nieuwe, gewenste tijden gebruik kan maken
van de sporthal 'ln de Roos'.

2. Ja, de invulling van de verhuur ligt bij Optisport.
3. Ja, wij zullen met ZVV Bristol Team nagaan of alle mogelijkheden reeds zijn verkend.
4. Wij zullen in gesprek blijven met ZVV BristolTeam en behouden de vereniging graag

voor onze gemeente.

René van Gínderen
Wethouder Sport


